

吉林省一级期刊
吉林省科技期刊30强
“中国知网”上网期刊
《中国学术期刊网络出版总库》收录期刊
《中文科技期刊数据库》收录期刊
《中国核心期刊(遴选)数据库》收录期刊
“万方数据—数字化期刊群”全文上网期刊
《CAJ—规范》执行优秀期刊

ISSN 1005-7129
CN 22-1106/S

吉林林业科技

JOURNAL OF
JILIN FORESTRY SCIENCE AND TECHNOLOGY

第46卷 总第249期
2017 **5**



目次

长白山区野生刺五加种群结构与数量特征分析 金 慧等(1)

北华大学东校区绿地滞尘效果研究 王薇薇等(6)

轮叶百合不同器官生物量差异与模型构建 牛世丹等(8)

堇菜属植物叶片下表皮微形态特征的研究 柏景珊等(12)

安图县森林资源动态变化及林业可持续发展对策 张福水等(17)

蛟河市检疫性林业有害生物调查 臧俊华(20)

辽宁省补充检疫性林业有害生物柳蝙蛾危险性评估与防控 胡玉珠(23)

吉林省常见灌木树种抗火性研究 周 勇等(26)

榆树市天然林现状及保护措施 王文江(33)

我国东方白鹳生物学研究进展 张铁成等(36)

黄河三角洲滨海湿地退化原因分析及生态修复 郭 岳等(40)

林下经济内涵界定及其属性分析 王志新(45)

应用技术

东部白松异砧芽接技术试验 张海军等(47)

本刊声明 (19)

CN22 - 1106/S * 1972 * b * 16 * 48 * zh * p * ¥10.00 * 3000 * 13 - 2017 - 05

CONTENTS

Analysis on population structure and quantitative characteristics of wild *Acanthopanax senticosus* in
Changbai Mountain JIN Hui et al. (1)

The greenbelt dust retention effect research of eastern campus of Beihua university
..... WANG Weiwei et al. (6)

The biomass difference and model building of different organs of *Lilium distichum*
..... NIU Shidan et al. (8)

The micromorphology characteristic research of leaf hypodermis of *Viola* BAI Jingshan et al. (12)

The forest resources dynamic change and forestry sustainable development measures of Antu county
..... ZHANG Fushui et al. (17)

The quarantine forestry pest investigation of Jiaohe city ZANG Junhua (20)

Risk assessment and prevention and control of supplementary quarantine pest *Phosus excrescens* in
Liaoning province HU Yuzhu (23)

The fire resistance research of common shrub species in Jilin province ZHOU Yong et al. (26)

The natural forest current situation and protection measure of Yushu city WANG Wenjiang (33)

The biological study research progress of *Ciconia boyciana* in China ZHANG Tiecheng et al. (36)

Degradation reason analysis and ecological restoration of coastal wetlands in Yellow River Delta
..... GUO Yue et al. (40)

The connotation definition and attributive analysis of forest economy WANG Zhixin (45)

Pinus strobes heteroplastic bud grafting technology experiment ZHANG Haijun et al. (47)

Statement (19)

《吉林林业科技》编辑委员会

主任委员 霍 岩

副主任委员 孙光芝

执行委员 王志新

委 员 (按姓氏笔画为序)

山昌林	尹子康	尹春梅	王志明	史建伟
叶雅玲	安丰云	孙长彬	孙广仁	孙文生
任东波	刘晓龙	刘玉波	刘学芝	刘彦龙
陈兆双	陈建军	陈万毅	陈建光	杜凤国
李永生	陆志民	宋丽文	苏安祥	吴景才
张建秋	张启昌	孟庆繁	单延龙	杨世海
杨义波	姜维军	姜贵全	赵 云	郭忠玲
高峻崇	高金贵	陶 晶	曹长清	梁万军
程广有	董秀凯	董立荣	董 然	温宇光
鞠志新				

《吉林林业科技》编辑部

主编 王志新

本期专家编审 李永生 常务编辑 刘爱萍

责任编辑兼英文编译 包 颖 版式设计 林 涵

吉林林业科技
双月刊(公开发行)
第46卷第5期(总第249期)

Journal of Jilin Forestry Science and Technology
Bimonthly(Public issue)
Volume 46 Number5 (No.249)

主管单位 吉林省林业厅
主办单位 吉林省林业科学研究院
编辑出版 《吉林林业科技》编辑部
地 址 吉林省长春市南关区亚泰大街3698号
邮政编码 130022
电 话 0431-88626682
传 真 0431-88626682
电子信箱 jllykj2004@sina.com
出版日期 2017年9月15日
印 刷 长春良原印业有限公司
发 行 《吉林林业科技》编辑部
广告许可证 吉工商广字220000200001
定 价 10.00元

Administered by Forestry Department of Jilin Province
Sponsored by Jilin Provincial Academy of Forestry Science
Published by Editorial Department of Journal of Jilin Forestry Science and Technology
Address No.3698, Yatai Street, Nangan District, Changchun City, Jilin Prov., P.R.China
Zip code 130022
Telephone 0431-88626682
Fax 0431-88626682
E-mail jllykj2004@sina.com
Publication date Sept. 15th, 2017
Printed by Changchun Liangyuan Printing Limited Company
Issued by Editorial Department of Journal of Jilin Forestry Science and Technology
Advertising license Ji Industry and Commercial Advertisement No. 220000200001
Price RMB 10.00 yuan